
Zjutraj so vsi radi zgodnji!
Kazalce na urah smo premaknili, do jeseni

bomo tako kot vsa Evropa za uro bolj zgod-
nji. Prepričevanja za in proti poletnemu času
so torej za nami, zato pa zdaj,bolj buri duho-
ve družbeni dogovor o urejanju delovnega in
obratovalnega časa, ki organizacije združe-
nega dela zavezuje, da pomaknejo začetek
delovnega časa čimbolj proti osmi uri. Reak-
cije občanov so različne: kar po vrsti so nad
poletnim časom navdušeni, nad premikom
začetka dela pa ne Kot da vsi po vrsti verja-
mejo pregovoru »Rana ura, zlata ura».

Nevenka MIHELČIČ, blagajmčaka vsamo-
postrežni trgovini Emone:

»Zadovoljna sem. ker smo se odločili za
poletni čas, čeprav bom morala ob nespre-
menjenem delovniku vstajati še bolj zgodaj
Doma sem iz Save pri Litiji in se vozim na
delo za Bežigrad: kadar delam dopoldne.
vstajam zjutraj že okrog petih, kar ni ravno
prijetno. Zato pa bo popoldne daljše in ker
imamo doma nekaj zemlje, bo ta ura kar prav
prišla Sem za to, da se delovnik trgovine ne
spremeni«

Zvone PAPEŽ, dela v Avtohiši pri tehničnih
pregledih vozil:

»S poletnim časom smo vsi zadovoljni. s
spremembo delovnega časa pa ne, saj je bilo
že ob spremembi vse narobe Ni prav, da
začenjajo v pisarnah in tam, kjer imajo eno
izmeno, šele ob osmih. Z ženo se tako vsak
zase voziva domov, problem je z vrtcem, pa
že družina je malo skupaj. Tudi v Avtohiši
smo nekaj časa delali od 7. do 19. ure, pa
ugotoili, da tako ne gre jn se vrnili na delov-
nik od 6. do 20. ure«.
Branka TURŠIČ, Zveza računovodskih in fi-
nančnih delavcev Slovenije:

••Pametno, da smo se vendarle pridružili
Evropi in vpeljali poletni čas Glede delovne-
ga časa pa tole: kar je po starem pred šesto,
je po novem res prezgodaj za začetek dela -
zatorej bi v takih primerih veljalo premakniti
začetek delavnika za kakšno uro. Sicer pa se
nad prevelikimi spremembami ne navdušu-
jem, še posebej, ker me skrbi, kako se bodo
premiku prilagodili javni potniški promet,
vrtci in šole. Na srednjih šolah, denimo, ni
urejene prehrane, ki je za odraščajočo mladi-
no zelo pomembna«

Lambert PATE, zasebnik, skrbi za vrzdrže-
vanje javnih objektov:

»Mislim, da bi morali poletni čas vpeljati že
zdavnaj! Končno smo se le spametovali, ven-
dar moramo biti zdaj pri premiku delovnega
časa previdni, da si ne bi nakopali preveč
nepotrebnih stroškov. Svoj delovnik prilaga-
jam obratovalnicam v bežigrajskem centru.
Zdaj bo dopoldne daljše, zvečer, ko se bo
znočilo, pa bomo prej kot doslej odšli spat."

Janez KROMAR, skladiščnik v Zavodu za
raziskavo materiala in konstrukcij:

»V službo hodim ob sedmih, saj smo pred
nekaj meseci začetek delovnika premaknili
za eno uro, prej smo bili bolj zgodnji. Z uved-
bo poletnega časa bomo torej pravzaprav pri
starem, kar mi ugaja. Doma v Kosezah imam
namreč skromno njivico, na kateri pa bo po-
poldne kar precej dela. Danes je vse tako
drago, da »domača« zelenjava prav pride. S
prilagoditvijo evropskemu času bo ura več
na voljo tudi za popoldansko delo«
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